
Referat - skolebestyrelsesmøde  

Bemærk: 

Da dette er skoleårets sidste møde, slutter vi af med spisning som sidste punkt. 

Hvis vejret er til det, afholder vi mødet og/eller spiser udenfor i personalegården. 

Dato: Tirsdag d. 4. juni 2024 

Tidspunkt: kl. 16.30 - 19.00 

Mødeleder: Marianne/Claus 

Fraværende: Gitte, Dorte og Henrik  

Referent : Lars  

 

Dagsorden  

Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster og 

er det til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 

 

Beslutningsreferat 

Opsummering af 

orienteringen/drøftelsen, 

konklusion på eventuel 

beslutning og deadline 

herfor. 

Aktioner 

Hvem 

tager hvilke 

aktioner? 

0 Godkendelse af dagsorden samt referat fra sidste møde (B) 16.30- 

16.35 

Dagroden blev godkendt 

uden justeringer.  

Referatet fra sidste 

møde skal eftersendes 

til skolens bestyrelse.  

 

1 Forældremøder og kontaktforældrerollen (D, B) 
Bestyrelsen afklarer påsætning til sensommerens 
forældremøder (ledelsen afklarer datoer forinden). 
Desuden drøftes, hvad der skal betones til møderne – eks. 
vis kontaktforældrerollen, De 5 Skarpe m.m. 
 
Mobilfriskole.  

16.35 – 

17.00 

Claus udleverede bilag 

mht. placering af 

kommende 

forældremøder ved 

opstart af nyt skoleår. 

Medsendes dette 

referat.  

Skolebestyrelsen 

samles traditionen tro 

efter sommerferien og 

planlægger (nogenlunde 

enslydende) hvad 

indholdet og temaerne 

skal være fra best. side 

på årgangs-

forældremøderne. 

Bl.a. formildes kontakt-

forældrefolderen/ 

opgaven, som et 

væsentligt fokus. Dette 

gælder for så vidt alle 

årgange, men særligt 

udfoldet på 0. årgang.     

Folderen printes af 

kontoret og kan 

afhentes af de 

deltagende SKB-

medlemmer forud for 

forældremøderne - og 

 



udleveres til relevante 

forældre.  

Marianne laver ligeledes 

et opslag via Aula 

omkring kontaktforældre 

folder og opgave etc.   

2 Trafik (O, D) 
Nogle bestyrelsesmedlemmer har været til møde med 
kommunens folk vedr. de trafikale forhold. Der orienteres 
om dette, og vi drøfter, hvad det kalder på af 
opmærksomheder eller opfølgning. 

17.00 – 

17.15 

Marianne, Mads og ole 

har haft møde Lene og 

Niels fra Byrådet samt 

forvaltning (Anne-

Marie).  

Outcome : Der kvitteres 

pr. mail for et godt 

møde, dog uden 

økonomi pt., men 

forslagne medtages 

eftersigende til næste 

års budget.   

 

Der kvitteres fra best. 

side med, at man 

naturligvis ikke er tilfreds 

med det manglende 

engagement i at øge 

trafiksikkerheden 

betragteligt.  

Ole ansvarlig for dette, 

og vil præcisere behovet 

for en cykelgade mm.  

Punktet trafik vil være et 

fortsat fokus i 

bestyrelsens arbejde det 

kommende år.  

Som supplement til pkt. 

er der kommet besked 

vedr. etablering af ’Kys 

og kør ordning’ i uge 26 

i forbindelse med 

Skolens 

parkeringspladsen ved  

Gl. Hareskovvej.  

Overvejelse:  

MTB-klubben har 

etableret den 

omkringliggende p-plads 

til eget formål. Mads 

henstiller til dem om, at 

den med fordel kan 

benyttes til 

parkeringsformål for alle 

– i første omgang til 

deres store van.  

 



 

 

 

3 Skolebestyrelsesvalg (O, D, B) 
3 forældremedlemmer er principielt på valg. Der tages en 
status på, hvorvidt de eller andre medlemmer modtager 
genvalg. 
Desuden tages bestik af interessen fra de øvrige forældre, og 
der planlægges rammer og indhold for Valgmødet d. 6. juni.  

17.15 – 

17.30 

Status : Der er indtil 

videre kommet én 

henvendelse fra en 

forældre, som ønsker at 

opstille til 

skolebestyrelsen. Der er 

først endelig frist på 

mandag d. 10.6.  

Man kan som forældre 

ligeledes møde op 

torsdag, hvis man 

ønsker at opstille eller 

bare høre mere om 

bestyrelsens arbejde.  

PÅ valg fra SKB : 

Kristine, Marianne og 

Dorte. Alle ønsker i 

udgangspunktet 

genvalg. Kommer der 

ikke flere end den ene, 

kan bestyrelsen evt. 

sammensættes af 8 

(inkl. Suppleanter). 

Skulle det ende i 

’kampvalg’, vil dette 

foregå elektronisk med 

en lille beskrivelse af 

kandidaterne.  

Simon (lærer) udtræder 

af best. fra næste 

skoleår, og vil blive 

erstattet af Marie 

Simoens (kommende 4. 

årgang).  

Ligeledes udtræder 

Rosa og Selma 

(elevrepr.) fra næste 

skoleår.  

Marianne (og evt. andre 

medlemmer af best.) 

samt Claus formidler på 

torsdag til ’valgmødet’ 

lidt omkring best. 

arbejde det forgange år, 

og hvad der er fokus på 

det kommende.  

Eksempler på temaer er 

vedhæftet som bilag.  

 



    

4 Evaluering af skoleåret i SB (D, B) 
Vi drøfter rammerne for vores bestyrelsesarbejde i generelle 
termer. Desuden evaluerer vi de temaer, som har været 
drøftet i bestyrelsen.  
Slutteligt ser vi frem mod næste skoleår i retning af fortsatte 
såvel som nye, mulige temaer; herunder hvorvidt visse 
principper skal genbesøges.   

17.30 – 

18.00 

Givtigt:  

Møder, hvor der er afsat 

tid til essentielle temaer.  

Udviklingspotentiale:  

Tid til at drøfte de små 

henvendelser fra 

forældre, som generelt 

fylder i hverdagen.  

 

Fokus op ordblindhed, 

og hvordan får vi hjulpet 

de elever endnu bedre.   

Den stigende mistrivsel 

og hvordan arbejder 

med dette via et øget 

fokus på trivslen.  

Mere formel drøftelse af 

de opgaver, der er os 

pålagt som SKB – 

eks.vis godkendelse af 

budgetter.  

 

Forslag : Ved afrunding 

af hvert 

bestyrelsesmøde 

drøftes dagsorden og 

indhold på det 

kommende best.møde. 

Her kan bl.a. sættes 

fokus på formalia i 

forskellige 

sammenhænge.  

Opmærksomhed : 

Vigtigt hvordan 

’formalia-punkter’ 

efterfølgende formuleres 

i referatet.  

Et årshjul for det 

kommende arbejde i 

SKB drøftes og 

fastlægges på første 

møde efter 

sommerferien.  

Temaerne vil bl.a. være: 

Den nye 

inklusionsdagsorden. 

Digital dannelse og AI.  

Sprog, omgangstone, 

tolerance, forskellighed 

 



mm.  

Tilsyn med principper:  

Organisering af 

skoledagen.  

Trafik-politik 

Samarbejde med skole 

og hjem  

Trivsel og Sociale 

fællesskaber 

Åben skole 

Etc.  

 

 

5 Kort orientering (O) 
Eleverne 
Lærerne 
Skoleledelsen inkl. FFO 
Formanden  
Fra øvrige medlemmer  
  

17.55 – 

18.15 

Ledelse:  

Skolemælk har valgt at 

stå helt og alene for 

ordningen (med alt hvad 

det indebærer), da vi er 

deres største kunde. 

Derfor vil ordningen 

bestå som et tilbud.  

Det samme gælder for 

ordningen omkring 

maden.  

Vi har sagt farvel til 

vores pedel. Den nye 

ansættes pr. 1.8, under 

samme vilkår. Vi har pt. 

en pedel-vikarordning. 

Der blev refereret 

yderligere til 

bevæggrunde for 

aflysningen af 

sommerfesten i FFO1. 

Vi forsøger også via 

inspiration at forøge 

forældrehjælpen til 

næste år.  

Lærerne:  

Ved sidste skoledag er 

det slut med 

nomineringer 

fremadrettet. Der tages 

en snak med de 

nuværende 8. kl. om, 

hvordan vi stadig skaber 

en god seance.  

Forældre:  

Ingen punkter til 

orientering.  

  

 

 



 

 

6 Spisning og god sommer  
 

18.15 – 

19.00 

  


